
 
 

Ski- og Fotballklubben LYN 
 

Protokoll fra TING 2023 
 

Avholdt i LYNs klubbhus den 9. mars kl. 18.30 
 

1. Styrets leder, Benedikte Stiff, ønsket velkommen til TINGET. Erik Sjetnan og Jørn 
Etholm leste opp navn på de medlemmene som har gått bort det siste året, før ett 
minutts stillhet.  
 
Det var i alt 20 stemmeberettigede medlemmer til stede. 
 

2. Innkalling og saksliste ble godkjent. 
 

3. Kirsti Bull ble valgt til ordstyrer og Kyrre Falch-Hennum ble valgt til referent. 
Medlemmene Trine Alderin og Erik Sjetnan ble valgt til å undertegne protokollen.  
 

4. a) Styrets årsberetning for SFK 2022 ble referert av Benedikte Stiff. KGB1 har det vært 
jobbet mye med, behov for omfattende reparasjoner. Styret har med Lyn fotball 
jobbet politisk, og mot slutten av året fikk vi bevilget midler for utbedring i 2023. 
KGB2: Ble stengt tidlig på året, og er enda ikke godkjent. Økning i propankostnader 
og CO2 avgifter medfører vesentlig høyere driftskostnader. I den forbindelse ser 
styret i SFK nærmere på muligheten for å varme opp banene med ny brønnteknologi.  
 
Styremedlem Kristoffer Smith-Meyer informerte om status for HALL-saken på KGB4.  
 
Daglig leder Morten Berge har i 2022 sagt opp. Han har det siste halve året også 
bistått Lyn fotball.  
 
Ny daglig leder, Kyrre Falch-Hennum, vil bli en 50/50 delt ressurs mellom Lyn fotball 
og SFK.  
 
Morten Berge redegjorde for utgivelser av Lyn Posten. 2 utgivelser i 2022 og to 
digitale nyhetsbrev. 
 
Forslag til merknad til årsberetningen: Den siste lovnormen fra NIF skulle vært 
implementert i januar 2022, og det er kritikkverdig at Lyn ikke har oppdatert sine 
egne lover. Det legges frem egen sak under punkt 7.  
 

  



Spørsmål fra salen:  
1) Status på rulleskitrasé i snøparken: Kristoffer Smith-Meyer og Benedikte Stiff 

redegjorde for status for prosjektet. SFK er ikke direkte involvert, prosjektet 
håndteres av Lyn Ski med bistand fra SFK ved behov.  

2) Det snakkes i alliansen om at klubbhuset er for lite. Hva gjøres med det? 
Kristoffer Smith-Meyer informert om at det har vært et prosjekt tidligere om 
bygge ut. Det var prosjektert ferdig før økonomien i alliansene gjorde at 
prosjektet ble stoppet.  

 
Kommentarer fra salen 
1) Det ønskes at styret i SFK jobber med å samle klubben, slik at vi i større grad 

fremstår som en enhet. Styret tar ønsket til orientering. 
2) Det påpekes at det er en samarbeidsavtale for SFK Lyn som ble utarbeidet og 

signert i 2019 av allianselagene. Samarbeid innen sponsorarbeid er i gang mellom 
1896 og LF. 

3) Hensikten med oppdeling av klubben var på grunn av økonomi, og det har hele 
tiden vært hensikten at SFK skulle være hovedansvarlig for klubben, mye sterkere 
enn det som er reelt.  

4) Styret oppfordres til å bruke de ressursene som ligger i Lyns eldre.  
 
 
Årsberetningen for 2022 ble tatt til etterretning.  
 
b) Årsberetningen fra Stiftelsen Huldreheim ble lest/referert av Trine Alderin.  
Årsberetningen ble tatt til etterretning. 
 
c) Anleggskomiteens årsberetning for 2022 ble lest/referert av Kristoffer Smith-
Meyer. Årsberetningen ble tatt til etterretning.  
 

5. a) Styremedlem Kyrre Falch-Hennum gikk gjennom årsregnskapet for SFK og 
kommenterte/forklarte de største avvikene. Det var ingen bemerkninger til 
regnskapet.  
Regnskapet ble godkjent og vedtatt av Tinget.  
 
b) Revisors beretning 2022 ble tatt til etterretning. 
 
c) Kontrollutvalgets beretning 2022 ble tatt til etterretning. 
 

6. Det ble vedtatt at kontingenten holdes uendret i klubben for 2024.  
 

  



7. Innkomne forslag;  
a. Lovnorm; Det er påpekt et avvik mellom Lyns lover og ny lovnorm fra 

idrettsforbundet. For å dekke dette avviket foreslås derfor å gi styret fullmakt 
til å endre lovene slik at de harmoniserer. 

 
b. Forslag til endret vedtak, Lovnorm: Årsmøtet i SKF Lyn ber styret i klubben 

straks og senest innen utgangen av mars 2023 å oppdatere loven til SFK Lyn i 
samsvar med lovnormen for idrettslag. Protokollen fra årsmøtet og den 
oppdaterte loven sendes Oslo idrettskrets innen samme frist. 
Forslaget ble vedtatt. 

 
8. SFKs budsjett for 2023 ble fremlagt av Kyrre Falch Hennum. Viktige poster ble belyst 

og gjennomgått. Det var ingen spørsmål til budsjett 2023. 
Budsjett 2023 ble vedtatt som fremlagt.  
 

9. Det var ingen forslag til endring i lagets organisasjon. 
 

10.  Det var ingen forslag til endringer til lag som skal organiseres i klubben. 
 

11. Det var ingen forslag til endringer i LYNs lover. 
Kommentar fra salen om at styret må involvere Lovkomiteen, og spørsmål om denne 
også burde avlevere årsberetning. Styret tar kommentaren til etterretning. 
 

12. a) Valgkomiteens innstilling om nye styremedlemmer ble presentert av Benedikte 
Stiff og leste opp begrunnelse for forslagene.  
 
Kommentarer fra salen til styrevalg i SFK:  
1)   Det er uheldig at styreleder og nestleder velges på samme periode.  
2)   Det er ikke anledning til å utvide styret med ett medlem uten at det gjennomføres 
en lovendring.  
 
Med bakgrunn i Lyns lover, ble valgkomiteens innstilling endret og vedtatt av Tinget 
ved akklamasjon, som følger:  
 
Styret i SFK 
Leder: Benedikte Stiff (til 2024) 
Nestleder: Kristoffer Smith-Meyer (til 2024) 
Styremedlem: Norunn S. Gultvedt (Valgt til 2025) 
Styremedlem: Omar El Fakiri (Valgt til 2025) 
Styremedlem: Kirsti Sandvik Bull (til 2024) 
Varamedlem: Jon Claudi (Valgt til 2023) 
Varamedlem: Sofus Rasmussen (til 2024) 
 

  



Valg til øvrige styrer:  
Kontrollutvalg 
Aasmund Sandland (Gjenvalgt til 2024) 
Nils Storeng (Gjenvalgt til 2024) 
Ruth Anne Steffensen (Gjenvalgt til 2024) 
Tore Formo (Gjenvalgt til 2024) 
 
Stiftelsen Huldreheim 
Leder: Trine Alderin (Gjenvalgt til 2025) 
Medlem: Tom Arnulf (Gjenvalgt til 2025) 
Medlem: Per Kristian Gjermshus (Ny valgt til 2025) 
Medlem: Kirsti Sandvik Bull (oppnevnt av SFK) 
 
Hyttekomiteen  
Per Kristian Gjermshus (NY: ansvar for hytte, booking, faktura etc) 

 
b) Valgkomité  
Knut Marius Karlsen fortsetter i valgkomiteen. Øvrige medlemmer trer ut. Styret 
ønsker å rekruttere øvrige medlemmer av valgkomite for 2023 i etterkant av møtet, 
og ber Tinget om tilslutning til det. Kommentar fra salen: Siden valgkomité ikke er 
klar, må det innkalles til ekstraordinært Ting når styret har forslag til Valgkomité, slik 
at forslaget kan godkjennes.  
Styret tar kommentaren til orientering, og vil kalle inn til ekstraordinært årsmøte. 
 
3) Lovnormen for idrettslag med omsetning mer enn 5 mill NOK skal ha 

engasjement av statsautorisert / registrert revisor som eget punkt på årsmøtet. 
Styret foreslår at BDO v/Kjetil Ardem fortsetter som revisor for SFK Lyn. 

Årsmøtet vedtar BDO v / Kjetil Ardem som revisor gjennom akklamasjon. 
 
4) Styret i SFK LYN ba om at medlemmer som skal velges til å representere klubben i 

eksterne TING og utvalg der SFK LYN er representert, blir delegert til styret.  
 
Forslaget ble vedtatt.  

 
 

Kringsjå, 9. mars 2023 
 
 
______________________________ 
Kyrre Falch-Hennum, referent 

 
 
Protokollunderskrivere: 
 

 
______________________   _______________________ 
Trine Alderin     Erik Sjetnan 

Erik SjetnanTrine Alderin



Signature:

Email:

Signature:

Email:

Sjetnan Erik (Mar 17, 2023 09:44 GMT+1)

sjetnanerik@gmail.com

Trine Alderin (Mar 17, 2023 11:05 GMT+1)

trine.alderin@wemail.no
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